

# 如何正确选择保险？

天灾人祸，都是小概率事件，不过一旦发生在个人头上，就是一个家庭的大问题。

人人开车，家家有房，孩子、父母，疾病、衰老，种种情况，都是家里的顶梁柱需要考虑的。抛钱买保险，真正保的其实是一个心安。

汽车、房屋、医疗、人身、护理..... 保险种类繁多，买哪个？买到什么程度？在哪儿买？中文学校有请资深独立保险经纪张晓清为大家解惑。

## 时间地点：4/22/2018 1-2PM 中文学校大礼堂

张晓清，CLU, ChFC, LUTCF, MDRT, 资深独立保险经纪人，从 1994 年开始在纽约首府地区从事保险业务。2004 年成为百万圆桌会议成员。2008 年被 Business Review 评为 40 under 40。

她积极参与本地华人社区的建设。1994 年加入华社，2008-2012 任中文学校家长会主席，2012-2016 任中文学校副校长分管教学，2016-2017 任中文学校校长。手机和信息：518-899-3387  
微信号码: xiaoqing1098

电子邮件：qingagency@gmail.com；qingagency@yahoo.com.

Natural and man-made disasters, are small probability events, but once one happens to a household, it is a big family problem. Everyone is driving, every family has a home, and often parents and children. Situations can arise with disease, fire, aging, and or other events. These are things for the pillars of the home to consider. Spending money to buy insurance is actually a matter of peace of mind. Automobiles, housing, health, long term care ... there are many kinds of insurance, which do you buy? Where do you buy it? The Chinese school has invited senior independent insurance broker Zhang Xiaoqing for everyone to dispel the doubt.

Time and place: 4/22/2018 1PM Chinese School Auditorium.

Zhang Xiaoqing, CLU, ChFC, LUTCF, MDRT, is a senior independent insurance broker who started serving the Capital District in 1994. In 2004 she became a member of the MDRT Round table. She received The Business Review 40 Under 40 award in 2008. She has been an active supporter of the Chinese community. In 1994 she joined the Chinese Community Center. From 2008-2012 Xiaoqing was the Chinese School's PTA Chair and the Vice Principal from 2012-2016. She served as Principal 2016-2017.

In 2009, she was awarded the distinguished service award by the Chinese School. In 2014, she was awarded the distinguished service award by Chinese Community Center. She has served the Capital District and beyond for over twenty years.

Her cell phone number is 899-3387 Wechat: xiaoqing1098

E-mail addresses are qingagency@gmail.com; qingagency@yahoo.com